
 

Protokół Nr XXV/2018 

 

z obrad XXV  sesji Rady Gminy Brańsk w dniu 12 lutego 2018 roku. 

 

Obrady sesji odbywały się w godzinach 1000-1400, w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Brańsk. 

Obradom przewodniczył Feliks Aleksander Wróblewski – Przewodniczący Rady Gminy. 

   Na stan 15 radnych w sesji uczestniczyło 15 radnych. 

 

Radni obecni: 

1. Krzysztof Bobel 

2. Sylwester Bobel 

3. Marek Brzozowski 

4. Adam Derewońko 

5. Franciszek Gawina  

6. Tadeusz Krasowski 

7. Grażyna Płonowska 

8. Ryszard Wietoszko 

9. Andrzej Wróblewski 

10. Mariusz Wróblewski 

11. Feliks Aleksander Wróblewski 

12. Paweł Wysocki 

13. Anna Czesława Żero 

14. Magdalena Żochowska 

15. Henryk Żyłowski 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Maciej Bobel    Radny Rady Powiatu w Bielsku Podl.  

2. Krystyna Kuczyńska  Prezes Oddziału ZNP Brańsk                                         

3. Andrzej Jankowski  Wójt Gminy 

4. Elżbieta Janina Szymańska  Zastępca Wójta 

5. Monika Dygas    Skarbnik Gminy 

6. Weronika Sztejniec  Kier. Ref. OR 

7. Monika Falkowska  Kier. Ref. RŚ 

8. Elżbieta Szymańska   Kier. Ref.BP 

9. Łukasz Twarowski  Adwokat 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

oraz sołtysi i mieszkańcy gminy zgodnie z załączonymi do protokołu listami obecności. 

    

Przed otwarciem obrad XXV sesji Przewodniczący Rady wezwał wszystkich do krótkiej chwili 

zadumy i odmówiono modlitwę ”Ojcze Nasz...”  

 

Ad.1 Przewodniczący Rady Gminy Pan Feliks Aleksander Wróblewski o godz.1000 dokonał 

otwarcia obrad XXV sesji Rady Gminy Brańsk, na podstawie listy obecności poinformował, że na 

ustawowy stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 15 radnych, tym samym stwierdził 

prawomocność obrad i podejmowania uchwał. Następnie Przewodniczący Rady powitał przybyłych 

na posiedzenie radnych, zaproszonych gości, sołtysów i mieszkańców gminy.  

 

Ad.2 Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy radni w terminie otrzymali materiały na 

sesję, w tym proponowany porządek obrad, zwrócił się o zgłaszanie ewentualnych wniosków            

i propozycji zmian lub poprawek do porządku.  



 

Wobec braku wniosków ze strony radnych, Przewodniczący Rady odczytał wniosek Wójta Gminy 

Brańsk Andrzeja Jankowskiego o uzupełnienie porządku sesji o dwa dodatkowe punkty tj.: 

1) projekt uchwały w sprawie przekazania w 2018 roku środków finansowych na Wojewódzki 

Fundusz Wsparcia Policji w Białymstoku z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu 

trzech samochodów osobowych na potrzeby Komendy Powiatowej Policji w Bielsku 

Podlaskim 

2) sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego. 

 

Wobec braku uwag do wniosku, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad 

wnioskiem:  

- za wprowadzeniem do porządku sesji w pkt.12 projektu uchwały w sprawie przekazania w 2018 

roku środków finansowych na Wojewódzki Fundusz Wsparcia Policji w Białymstoku                       

z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu trzech samochodów osobowych na potrzeby 

Komendy Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim wzięło udział w głosowaniu 15 radnych, 

stosunkiem głosów 15-za, przeciw-0, wstrzymujacych -0 projekt uchwały wprowadzono do 

porządku obrad, (pozostałe punkty przesunęły się o jedno miejsce w dół), 

- za wprowadzeniem do porządku sesji w pkt.20 sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 

jednostkę samorządu terytorialnego wzięło udział w głosowaniu 15 radnych, stosunkiem głosów 

15-za, przeciw-0, wstrzymujacych -0 sprawozdanie wprowadzono do porządku obrad (pozostałe 

punkty przesunęły się o jedno miejsce w dół). 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek sesji w brzmieniu: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XXIV sesji rady gminy. 

4. Informacja o działalności wójta w okresie między sesjami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II 

w Holonkach poprzez odłączenie Szkoły Filialnej w Chojewie. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Filialnej w Chojewie 

podporządkowanej organizacyjnie Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w Holonkach                    

w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Chojewie. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Brańsk na okręgi wyborcze, ustalenia ich 

granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Brańsk na stałe obwody głosowania, ustalenia 

ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania sołtysom diet oraz zwrotu 

kosztów podróży służbowych. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu              

w Bielsku Podlaskim na dofinansowanie zadania pod nazwą „Przebudowa drogi powiatowej 

Nr 1694B do drogi wojewódzkiej Nr 681 Popławy-Puchały Stare-granica powiatu”. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu              

w Bielsku Podlaskim na dofinansowanie zadania pod nazwą „Modernizacja drogi 

powiatowej Nr 1573B Markowo-Ferma-do drogi powiatowej Nr 1570B”. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania w 2018 roku środków finansowych na 

Wojewódzki Fundusz Wsparcia Policji w Białymstoku z przeznaczeniem na dofinansowanie 

zakupu trzech samochodów osobowych na potrzeby Komendy Powiatowej Policji               

w Bielsku Podlaskim, 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brańsk na 

lata 2018-2023. 



 

15. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki               

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2018 rok. 

16. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Brańsk. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Brańsk. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji 

Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych na terenie Gminy Brańsk na lata 

2018-2021. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 

skargi na uchwałę Rady Gminy Brańsk w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Brańsk. 

20. Przedłożenie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę 

samorządu terytorialnego. 

21. Interpelacje i wnioski radnych. 

22. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

23. Sprawy różne. 

24. Zamknięcie obrad.  

 

Ad.3 Przyjęcie protokołu z obrad XXIVsesji Rady Gminy: 

   Przewodniczący Rady poinformował, iż protokół z obrad XXIV sesji Rady Gminy był dostępny           

w Biurze Obsługi Rady oraz były wyłożony do wglądu przed sesją w dniu dzisiejszym. Zwrócił się 

do radnych z zapytaniem, czy mają  uwagi do protokołu. Wobec braku uwag poddał pod 

głosowanie zatwierdzenie protokołu. Rada Gminy w obecności 15 radnych: stosunkiem głosów      

15 – „za”, „przeciwnych” – 0, „wstrzymujących” -0  przyjęła protokół z obrad XXIV sesji Rady 

Gminy Brańsk.  

 

Ad.4 Wójt Gminy Pan Andrzej Jankowski odczytał informację ze swojej działalności między 

sesjami.  

Radni nie wnosili uwag i zapytań do informacji (informacja w załączeniu do protokołu). 

    Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu Panu Łukaszowi Twarowskiemu - Adwokatowi, 

który przedstawił tok sprawy dotyczącej zwrotu dofinansowania do Urzędu Marszałkowskiego       

w Białymstoku, odnośnie zrealizowanego Projektu „Budowa odnawialnych źródeł energii, na 

budynkach użyteczności publicznej”: 

Adwokat m.in. powiedział – „jak Państwo wiecie sprawa zwrotu dotacji toczy się dwutorowo: jeden 

to zaskarżenie decyzji Urzędu Marszałkowskiego  (trzy razy już wygranej w sądach, obecnie 

czekamy na dalsze rozpoznanie przez Naczelny Sąd Administracyjny), natomiast drugi „tor” to 

wymiar karny, który musiał być dokonany, ponieważ brak takiego powiadomienia Prokuratury 

samo w sobie byłoby przestępstwem. Podjęliśmy z urzędu taką decyzję, że nie będziemy aktywnie 

się włączać i zaskarżać jakiejkolwiek decyzji Prokuratora. Sprawa była od 3 lat przez Prokuratora 

gromadzona. Od 3 lat były prowadzone czynności i w czwartek otrzymałem informację, że w dniu 

11 stycznia 2018r. dwóm byłym urzędnikom gminy Brańsk, z którymi Wójt się rozstał po 

rozpoczęciu pełnienia swojej funkcji, postawiono zarzuty karne   z art. 231 § 1 Kodeksu karnego. 

Jest to „niedopełnienie obowiązków i nadużycie swoich uprawnień” dotyczących właśnie tej 

sprawy, w której gmina zwróciła dofinansowanie. Jako funkcjonariusze publiczni, w okresie od       

8 lipca 2013r. do 17 lipca 2013r. nie wykonali tego, do czego byli zobowiązani, czyli nie 

przeprowadzili właściwie postępowania przetargowego, nie odrzucili oferty jednego                         

z wykonawców, która pozostawała w zmowie cenowej,  (jak już Państwo wiecie stwierdził to Sąd 

Apelacyjny w Białymstoku), a do czego byli zobligowani na podstawie jednoznacznych informacji, 

które (w śledztwie prowadzonym przez Prokuratora, zostały ujawnione), a które te osoby otrzymały 

z Podlaskiego Urzędu Marszałkowskiego, że wystarczy odrzucić ofertę a nie będzie żadnego 



 

zwrotu  dofinansowania. Dlatego Państwa o tym informuję. Co prawda sądzimy się w NSA o zwrot 

dofinansowania, wiecie Państwo, że prawomocnie stwierdzono, iż była zmowa cenowa oferentów, 

(ale w tamtym postępowaniu nie braliśmy udziału). Natomiast to, że sprawa administracyjna była 

trzy razy wygrana (uchylona) to wynika z tego, że Urząd Marszałkowski sam dokonał błędu 

formalnego - nie zawierając w umowie i taryfikatorze, za co można ukarać winnych. W związku       

z tym  prawdopodobnie jakąś część dofinansowania odzyskamy. Jeżeli jakaś korekta dotacji 

nastąpi, to Państwo, też jako radni, ewentualnie w ramach którejś z Komisji Rady, powinniście 

rozważyć (jeżeli zakończy się postępowanie, bo ono już zmierza do końca) po postawieniu 

zarzutów, (ja zapoznałem się z tymi aktami, zostało przedłużone tylko z uwagi na to, że osoby 

występujące w charakterze podejrzanych i ich obrońcy, odmawiają składania wyjaśnień i nic nie 

mówią, być może swoje jakieś uwagi do postępowania chcą złożyć na piśmie, ale jeżeli nawet tego 

nie zrobią, to jest prawdopodobne, że jeżeli zostały postawione zarzuty, to po zakończeniu śledztwa 

sprawa zostanie skierowana do Sądu) czy gmina powinna działać jako oskarżyciel posiłkowy (bo 

takie uprawnienie będzie jej przysługiwało) i jeżeli tak, to czy składać wniosek o zasądzenie od 

tych osób obowiązku naprawienia szkody. Bo to co wynika z tych zarzutów i z materiałów 

zgromadzonych w aktach sprawy, wynika jednoznacznie, że szkoda powstała z uwagi na 

niedopełnienie obowiązków przez konkretne osoby. W sprawie karnej można domagać się 

naprawienia szkody, jeżeli jakaś korekta nastąpi, nawet jeżeli „5 %”, to od 1.400.000zł  jest to 

bardzo duża kwota. Czy domagać się zwrotu tej kwoty od byłych urzędników? To jest decyzja 

merytoryczna Wójta jako organu wykonawczego, ale w porozumieniu z Państwem. Po zakończeniu 

postępowania przygotowawczego, (może w ramach Komisji) chciałbym, abyście Państwo się ze 

sprawą i dokumentami zapoznali i w porozumieniu z Wójtem taką decyzje podjęli. Czy domagać 

się od tych osób, obowiązku naprawienia szkody, jeżeli taka sprawa karna nastąpi, ale zarzuty są 

postawione i to nie jest postępowanie w sprawie, tylko są podejrzani i przeciwko konkretnym 

osobom to postępowanie się toczy. Nie wiem, czy to na dzisiejszej sesji, czy na kolejnej,  powinno 

być poddane szerszej dyskusji”. 

   

Przechodząc do dalszych punktów porządku obrad Przewodniczący Rady zwrócił się do 

Przewodniczącej Komisji RGOBiT o przedstawienie opinii Komisji Rady w sprawie projektów 

uchwał przygotowanych na sesję. (Opinia Nr 37/1/2018 z dnia 1 lutego 2018r. w załączeniu do 

protokołu). 

 

Ad.5 Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II 

w Holonkach poprzez odłączenie Szkoły Filialnej im. Ks. Stefana Kardynała Wyszyńskiego            

w Chojewie: 

   Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Pani Weronika Sztejniec Kier, Ref. OR, 

natomiast projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy Brańsk Pan Feliks Aleksander 

Wróblewski. 

   W dalszej kolejności Kierownik Ref. OR przedstawiła opinie Związków dotyczące 

przekształcenia szkół w Holonkach i w Chojewie (kopie opinii w załączeniu do protokołu). 

   Na wniosek Wójta Gminy, Pan Łukasz Twarowski – Adwokat, przedstawił opinię wyłącznie 

formalną w zakresie braku możliwości wprowadzenia jakichkolwiek zapisów do projektu uchwały, 

dotyczących gwarancji pracowniczych (opinia w załączeniu do protokołu). 

   Dalej odnosząc się do opinii Związku Nauczycielstwa Polskiego O/w Brańsku – „pozytywnej pod 

warunkiem wprowadzenia zapisów dotyczących gwarancji pracowniczych”, adwokat 

poinformował, że nie ma konieczności podejmowania odrębnej uchwały w sprawie częściowego 

odrzucenia stanowiska związku, wystarczy o tym poinformować Związek na piśmie, podając 

uzasadnienie swojego stanowiska. 

   Głos zabrała Pani Krystyna Kuczyńska Prezes Oddziału ZNP Brańsk, która poinformowała, że ze 

względu, iż przy pierwszej uchwale  w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej       

im. Jana Pawła II w Holonkach poprzez odłączenie Szkoły Filialnej im. Ks. Stefana Kardynała 

Wyszyńskiego w Chojewie,  zostały przedstawione wszystkie opinie Związków dotyczące 



 

projektów uchwał w sprawie przekształceń szkół w Holonkach i w Chojewie, postanowiła zabrać 

głos odnośnie opinii ZNP.  

    Dalej Pani Kuczyńska Prezes Oddziału ZNP Brańsk m.in. powiedziała  – „w uzasadnieniu do 

projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Filialnej im. Ks. Stefana Kardynała 

Wyszyńskiego w Chojewie podporządkowanej organizacyjne Szkole Podstawowej im. Jana Pawła 

II w Holonkach w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Ks. Stefana Kardynała Wyszyńskiego          

w Chojewie jest zapis „Uczniowie Szkoły Filialnej po przekształceniu będą mogli spełniać 

obowiązek szkolny (zgodnie z decyzją rodziców) w Szkole Podstawowej w Chojewie. 

Przekształcenie szkoły wiąże się również z reorganizacją Kadry Pedagogicznej”. Przyszłam na 

dzisiejszą sesję, gdyż jestem członkiem ZNP i Prezesem tego Związku i dla nas najważniejszym 

jest czynnik ludzki. Związek dba o interesy uczniów, ale również i nauczycieli. W szkole Filialnej 

w Chojewie pracują nauczyciele, którzy poniekąd rozpoczęli  pracę zawodową w tej szkole, szereg 

lat już pracują. Szkoła w Chojewie przez kilkanaście lat była szkołą samodzielną, później szkołą 

filialną a obecnie na życzenie rodziców, szkoła przekształca się znów w placówkę samodzielną, 

przy pozytywnej opinii samorządu gminnego. My jako Związek również jesteśmy za tym, aby ta 

szkoła była szkołą samodzielną. Natomiast „leży nam na sercu” dobro nauczycieli - pracowników 

pracujących w tej szkole, także bierzemy pod uwagę też czynnik ludzki.  Uważam, że nic nie stoi na 

przeszkodzie, aby w uzasadnieniu do uchwał w sprawie przekształcenia szkół zapisać, że 

nauczyciele mianowani dyplomowani, zatrudnieni na podstawie mianowania, byli przeniesieni na 

podst. art. 18  ust.1 Karty Nauczyciela (bo takie przeniesienie jest możliwe i niejednokrotnie 

stosowane). Nie wiem czy Państwo wiecie, że szkołą macierzystą jest szkoła w Holonkach. 

Nauczyciele pracujący w Szkole Filialnej w Chojewie, są nauczycielami Szkoły Podstawowej         

w Holonkach. W wyniku reorganizacji, jakim jest przekształcenie tej szkoły, na samodzielną szkołę 

podstawową, nauczyciele pracujący w Chojewie są nauczycielami Szkoły Podstawowej                  

w Holonkach. Powstaje więc problem, jeśli chodzi o zatrudnienie wszystkich nauczycieli, ponieważ 

Szkoła w Holonkach nie jest dużą szkołą, która mogłaby dać zatrudnienie w całości                         

wszystkim nauczycielom. W związku z tym jako Związek, mamy prośbę do Pana Wójta, aby 

„zobowiązał się politycznie”, aby nauczyciele, którzy pracują w Chojewie i Holonkach otrzymali      

w pierwszej kolejności zatrudnienie w nowo powstałej placówce, na podst. art. 18 ust.1 lub art. 19 – 

Karty Nauczyciela. Ta procedura przeniesienia wiąże się z tym, że samorząd opiniuje przeniesienie 

nauczyciela z jednej placówki do drugiej. Nowy dyrektor przenosi nauczyciela i w tym wypadku 

nie ma wydawania świadectwa pracy. Mam w pamięci rok 2012, kiedy była likwidowana szkoła       

w Koszewie, my jako jedyny Związek ZNP wydaliśmy pozytywną opinię i wówczas na sesji byłam 

wywołana „do tablicy”,   ale miałam zapewnienie ówczesnego Wójta, że On nie skrzywdzi żadnego 

z pracowników – żadnego nauczyciela. Tak jak wówczas mówiłam, taki i teraz powtórzę – zróbmy 

wszystko, żeby nikt nam nie złorzeczył, nikt przez nas nie płakał, bo dla mnie i na pewno wielu       

z Państwa, czynnik ludzki jest najważniejszy. Człowiek w tym wszystkim jest najważniejszy. 

Zazwyczaj w każdym samorządzie jest tak, że bierze się pod uwagę swoich pracowników, nie 

zatrudnia się osób z dalszych miejscowości, bo można posiłkować się swoimi pracownikami, 

którzy są na terenie gminy. Na terenie Gminy Brańsk, macie Państwo bardzo dobrze 

wykształconych ludzi, nauczycieli, którzy mogliby po prostu przejść z Holonek do Chojewa             

i chcieliby uzyskać taką gwarancję, pomimo przekształcenia (bo nauczyciele też chcą tego 

przekształcenia, byłam w szkole i z nimi rozmawiałam). Może szkoły filialne mają mniejsze prawa, 

ale i szkołę samodzielną też można zlikwidować, jeżeli nie ma uczniów. W przyszłości ze względu 

na demografię wiele szkół „umrze śmiercią naturalną”. Rodzice z czasem też nabiorą przekonania, 

że dzieciom łatwiej uczyć się w klasach pojedynczych niż w klasach łączonych. Ubolewamy nad 

sytuacją, gdy w Gminie Brańsk uczniowie uczą się w potrójnie łączonych klasach. Nauka w takiej 

klasie nie tylko dla nauczyciela, ale i dla dziecka jest o wiele trudniejsza. Ne pewno będziemy 

dążyli do tego, aby te klasy były pojedyncze.   Gdy Wójt obejmował stanowisko w tej gminie - 

byłam, rozmawiałam, wówczas Wójt miał bardzo fajne poglądy na temat edukacji w Gminie 

Brańsk.    Chciał zdziałać na terenach szkół bardzo dużo, mówił, że będą zatrudnieni pedagodzy, 

uczniowie będą uczyć się innych języków np. francuskiego. Patrząc z perspektywy tych kilku lat, 



 

no niestety nie widzimy, żeby dużo zmieniło się na lepsze w Gminie Brańskiej. W żadnej szkole nie 

ma pedagoga, a sami wiemy, że są różne sytuacje i przynajmniej w tych większych placówkach, 

pedagog powinien być i powinna być zapewniona pomoc przyschologiczno-pedagogiczna. Często 

w sytuacjach konfliktowych, nauczyciele - wychowawcy nie zawsze potrafią sprostać, tym 

zadaniom, które należą do pedagoga szkolnego. Mam tylko taką prośbę, żeby nauczyciele poczuli 

się bezpiecznie, żeby im Pan Wójt obiecał - bo można obiecać. W uzasadnieniu do uchwały napisać 

takie sformułowania, żeby Ci nauczyciele czuli się pewniej. Mam jeszcze jedno pytanie, co będzie, 

(bo zabrakowało mi informacji w uzasadnieniu do uchwały) z punktem przedszkolnym  

funkcjonującym przy Filii w Chojewie. Rodzice są tym zaniepokojeni, może rodzicom Pan Wójt 

już coś więcej wyjaśnił (bo nie byłam uczestnikiem, tych wszystkich spotkań, zebrań). Do tej pory 

były Punkty Przedszkolne przy Szkole w Domanowie,  przy szkole w Holonkach, czy szkole          

w Chojewie. Z uzasadnienia do uchwały, można wywnioskować,  że będzie tylko Punkt 

Przedszkolny przy Szkole w Holonkach. Nie ma wzmianki, że będzie też przy szkole w Chojewie. 

Orientuję się jaka jest sytuacja urbanistyczna tych szkół, one nie są tak duże. W uzasadnieniu do 

projektu uchwały też jest zapis o możliwości wprowadzenia dwuzmianowości w Szkole                  

w Chojewie. Oczywiście wszystko będzie zależało od nowego dyrektora, ale można się tym 

posiłkować, że w Holonkach jest dwóch dyrektorów i najlepiej byłoby gdyby był dyrektor 

pochodzący z tej kadry pracowniczej, wtedy nie trzeba byłoby większych zmian wprowadzać, 

ponieważ każda nowa osoba spoza szkoły sprowadzi do tego, że ktoś będzie musiał stracić pracę. 

Nauczyciele zarówno w Holonkach jak i w Chojewie są zaniepokojeni tą sytuacją”. 

   Głos zabrała radna Pani Grażyna Płonowska – „ nauczyciele w Holonkach są bardziej 

zaniepokojeni  niż w Chojewie,  ponieważ uczący w Chojewie mają zagwarantowaną pracę             

w Holonkach, a to „my” jako szkoła wiodąca musimy zawsze ustępować. Nie jedną szkołę              

w gminie już likwidowaliśmy i muszę powiedzieć też, że do tej pory Wójt, który piastował 

wówczas swoje stanowisko, rzeczywiście zgłaszał taką deklarację ustną i dotrzymywał słowa. 

Wierzę, że obecny Wójt też dotrzyma danego słowa. Odnosząc się do Pani wypowiedzi, że Wójt 

miał duże plany wobec oświaty, chcę bronić Wójta i powiedzieć, że te zmiany zaistniały, na tyle na 

ile były możliwości finansowe. Plany zawsze można mieć a zwłaszcza jak po raz pierwszy 

obejmuje się urząd, (są one naprawdę duże) a jak się przychodzi, zastaje się stan taki jaki jest            

i trzeba się dostosować. Więc muszę Pani Prezes powiedzieć, że są zmiany. Są świetlice w naszych 

szkołach do tej pory ich nie było, mamy zatrudnionych logopedów, myślę, że czas przyjdzie i na 

pedagoga. Musicie też zrozumieć, że utrzymując małe szkoły, nie możemy zapewnić                      

im wszystkiego, ponieważ duża kwota idzie na to, że musimy je dofinansowywać”.    

   Głos zabrała Pani Elżbieta Janina Szymańska Zastępca Wójta – „proszę mi wskazać szkoły na 

terenie woj. Podlaskiego, gdzie uczniowie dostają stypendia po 500zł za dobre wyniki w nauce, 

nawet w tych szkołach, gdzie Pani pracuje?  Gdzie funkcjonują gabinety profilaktyki zdrowotnej? 

Kadra jest bardzo dobra, projekty są realizowane i ja nie widzę tego, że nic się nie dzieje – tak to 

odebrałam, że wielkie były oczekiwania a przez te lata nic się „nie zadziało”, nic nie zrobiono. 

Mam wrażenie, że Pani w ogóle nie zna sytuacji, co się dzieje w szkołach. Dzieci jeżdżą za darmo 

na basen, na łyżwy, jest bardzo dużo projektów realizowanych”.  

   Głos zabrała Pani Kuczyńska Prezes O/ZNP – „jestem wdzięczna Panu Wójtowi i chcę 

podziękować za współpracę, za to że do tej pory dbał o  interesy nauczycieli, to nie budzi żadnych 

zastrzeżeń. Stąd też przepraszam Panią Zastępcę Wójta, że poczuła się urażona, za to co 

powiedziałam i czego nie dopowiedziałam. W rozmowie z Państwem zawsze mówiłam, że              

w Gminie dzieje się bardzo dużo, że dyrektorzy nauczyciele piszą projekty, których jest mnóstwo. 

Nie prowadzimy jako Związek statystyki, gdzie w jakich gminach uczniowie dostają stypendia, ale 

zapewne dostają też w innych gminach”.  

   Głos zabrała Pani Elżbieta Janina Szymańska Zastępca Wójta – „moim zdaniem Pani nie 

zapoznała się z tym, co w szkołach jest realizowane a na ten temat Pani się wypowiada. Dlatego 

mnie to oburzyło, bo nie zdaje sobie Pani sprawy, ile to wymaga zaangażowania, pracy urzędników          

i nauczycieli przy realizacji tych projektów”.  

 



 

   W tym momencie Przewodniczący Rady Gminy przerwał dyskusję zmierzającą w innym 

kierunku niż treść uchwały i zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zamiaru 

przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Holonkach poprzez odłączenie Szkoły 

Filialnej im. Ks. Stefana Kardynała Wyszyńskiego w Chojewie. W głosowaniu wzięło udział          

15 radnych. Rada Gminy głosami 15 ”za”, „przeciwnych” 0, „wstrzymujących” 0,  przyjęła 

Uchwałę Nr XXV/276/2018 w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Jana 

Pawła II w Holonkach poprzez odłączenie Szkoły Filialnej im. Ks. Stefana Kardynała 

Wyszyńskiego     w Chojewie, (uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

 

   W tym miejscu Wójt Gminy zadał pytanie dla Pani Kuczyńskiej Prezes O/ZNP – „jeżeli Pani 

zostałaby dyrektorem nowo powstającej szkoły w Chojewie, przyszedłby do Pani Wójt                     

i powiedział: ma Pani zatrudnić tą, czy tamtą osobę, jakim wówczas poczułaby się Pani 

dyrektorem? 

   Na pytanie Wójta odpowiedziała Pani Kuczyńska – „Panie Wójcie chyba się nie zrozumieliśmy, 

Pan jako Wójt dba o interesy całej gminy, również i nauczycieli i w Pana interesie jest teraz obiecać  

nauczycielom, że nadal będą mieli zatrudnienie”.  

  Dalej mówił Wójt Gminy – „jak mogę coś obiecać, skoro będzie nowy dyrektor i to On będzie 

dobierał sobie kadrę jaką będzie uważał, będzie zabiegał o to,  aby mieć profesjonalną szkołę, 

wykwalifikowaną kadrę i to dyrektor będzie realizował projekty. Jako Wójt mogę tylko pomóc 

dyrektorowi w wykonywaniu innych zadań własnych gminy”.  

   Pani Kuczyńska Prezes O/ZNP Oddziału w Brańsku  odpowiadając na pytanie Wójta odnośnie 

pełnienia funkcji jako dyrektora, powiedziała, że gdyby została dyrektorem w nowej szkole              

w Chojewie, wzięłaby pod uwagę przede wszystkim czynnik ludzki, zorganizowała spotkanie        

ze wszystkimi nauczycielami szkoły w Chojewie, którzy tam pracują już wiele lat, zapoznała się          

z wynikami w szkole, (ponieważ ta szkoła też ma dobre wyniki w nauce oraz  wzniosłe imię         

Ks. Stefana Kardynała Wyszyńskiego). Następnie dodała, że samorząd też powinien stać na straży, 

żeby nowo powołany dyrektor „nie przywoził sobie w teczce nauczycieli do tej szkoły” tylko 

pomyślał o tym, że ci ludzie, którzy przepracowali w tej szkole wiele lat, służyli tamtej 

społeczności i dzieciom, powinni nadal tam znaleźć zatrudnienie. 

   Wójt Gminy zadał kolejne pytanie – „czy Pani sugeruje, że ja przywiozę z innych gmin 

nauczycieli? 

   Pani Kuczyńska odpowiedziała, dlaczego Pan? – nowy dyrektor. 

  Dalej mówił Wójt Gminy Andrzej Jankowski – „nowy dyrektor będzie samodzielnym dyrektorem, 

interes nauczycieli jest bardzo ważny i  do tej pory byli szanowani. Natomiast Pani nie mówi nam 

tutaj, że przechodzimy reformę oświatową, że Rząd wprowadził nowe zasady, że są „rozdzielenia    

w nauczaniu przedmiotów” w tych szkołach, Pani nie podaje jakie dofinansowanie zostało wysłane 

do małych szkół, jakie będą koszty związane z tym, że „wyciągamy rękę” do naszych mieszkańców      

i  szkoły w Holonkach oraz w Chojewie przekształcamy. Pani tylko mówi o interesie kilku osób, ale 

od tego jest dyrektor, nie powiedziałem, że nie mają pierwszeństwa zatrudnienia nauczyciele 

pracujący w szkole w Chojewie. Gimnazja też są przekształcane, czy zwolniliśmy z jedną osobę? - 

nie.   Pani wspomniała, że dyrektorzy piszą wnioski, proszę wskazać mi jednego dyrektora, który 

napisał wniosek?.  

   Pani Kuczyńska zapytała - a kto w takim razie pisze? 

Dalej mówił Wójt Gminy – „wnioski są pisane przez urząd gminy  i odpowiadamy za ich realizację. 

Jaki dyrektor ma chęci do robienia czegokolwiek społecznie? Może dyrektorzy nie konsultują tego 

ze Związkami,  jak rozwijają nasze szkoły?”   

Przewodniczący Rady zadał pytanie dla Pani Kuczyńskiej Prezes O/ZNP – „czy w województwie 

podlaskim,  może Pani wskazać jedną gminę, która zamiast likwidować powołuje na nowo szkołę?  

Pani Kuczyńska odpowiedziała, że nie zna takiej gminy.  

   Głos zabrał Adwokat - Łukasz Twarowski – który poinformował, że nie wdawał się                         

w merytoryczną dyskusję nad projektem uchwały, natomiast przepisy Karty Nauczyciela art. 18 

ust.2 i art. 19, na które powoływała się Pani Prezes ZNP, (tłumacząc zebranym na sesji, jak 



 

przekształcenia powinny przebiegać), są już nieobowiązujące, art.19 został uchylony z dniem          

1 stycznia 2018 roku.   

   Na pytanie Pani Kuczyńskiej, czy na pewno art. 18 ust.1 nie obowiązuje? adwokat odpowiedział, 

że art. 18 ust.1 obowiązuje,  ale w związku z ust. 4 tego artykułu „4. Przeniesienia nauczyciela 

zatrudnionego na podstawie mianowania do innej szkoły dokonuje dyrektor szkoły, do której 

nauczyciel ma być przeniesiony, po zasięgnięciu opinii organu prowadzącego tę szkołę i za zgodą 

dyrektora szkoły, w której nauczyciel jest zatrudniony”, a nie Rada Gminy. Z inicjatywą 

przeniesienia nauczyciela  zawsze występuje dyrektor szkoły. Jeszcze raz podkreślił, że w samej 

sentencji uchwały,  nie można wprowadzić zapisu dotyczącego zatrudniania nauczycieli, natomiast 

taki zapis w uzasadnieniu, może nie skutkowałoby nieważnością uchwały,  ale jest to „wyjście 

przed szereg”,  bo przywołane przepisy mówią, że opinia organu prowadzącego, jest po inicjatywie 

dyrektora.  

   Dalej Pan Łukasz Twarowski - Adwokat dodał – „nie wiem, po co taki zapis miałby być                     

w uzasadnieniu do uchwały, skoro to i tak miałoby tylko znaczenie deklaratoryjne. Pod katem 

formalnym Państwu rekomenduję, aby tego zapisu nie wprowadzać”.   

   Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady, który zaznaczył, iż podejmowana uchwała                

o zamiarze przekształcenia Szkoły Filialnej w Chojewie ma charakter deklaratoryjny i należy 

poczekać na opinię Kuratora, od której będą zależały dalsze procedury.  

 

Ad.6  Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Filialnej im. Ks. Stefana 

Kardynała Wyszyńskiego w Chojewie podporządkowanej organizacyjne Szkole Podstawowej      

im. Jana Pawła II w Holonkach w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Ks. Stefana Kardynała 

Wyszyńskiego w Chojewie: 

 Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Pani Weronika Sztejniec Kier. Ref. OR. Projekt 

uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy Brańsk. 

   W dyskusji na projektem uchwały głos zabrał jeden z rodziców dzieci uczęszczających do Szkoły 

Filialnej w Chojewie Pan M.K.  - „Bardzo mnie cieszy to, co przed chwilą usłyszałem, że są 

podejmowane uchwały w sprawie przekształcenia szkół. Pan Wójt na jednym z zebrań w naszej 

miejscowości mówił, że jak rozpoczynał swoją pracę w gminie, był pełen obaw, bo nie miał 

doświadczenia w pracy samorządowej, a w tej chwili u Pana Wójta na półce w gabinecie stoi 

piękny puchar, który odebrał od Marszałka Województwa,  przyznany Gminie Brańsk jako  jednej  

z najlepszych gmin w województwie podlaskim pod względem inwestycji. Także z tego, co 

widzimy, poradził sobie, natomiast uważam, że w sprawę przekształcenia szkół wmieszała się 

polityka.   Mieliśmy wcześniej spotkanie z rodzicami, nauczycielami z Panem Wójtem, z Panią 

Wójt, wiele spraw uzgodniliśmy, że można na spokojnie przeprowadzić przekształcenia szkół,         

z kontynuacją zatrudnienia nauczycieli i z dalszym funkcjonowaniem przedszkola - dla dobra 

rodziców nauczycieli i nas wszystkich. Natomiast ostatnio zaczęły „krążyć w terenie jakieś plotki”, 

że Wójt chce zamykać przedszkole, chce „wyrzucać” nauczycieli, że tego czy tamtego nie da się 

przeprowadzić. Więc wśród rodziców pojawiło się nastawienie negatywne, pewien niepokój. Ktoś 

chce zbić na tym kapitał i między nami tutaj „namieszać”. Z tego, co widzimy gmina „idzie”           

w dobrym kierunku, nadal się rozwija, zmiany widać w OSP, w naszych wsiach i szkołach. Jest to 

na plus, że szkoła nie jest likwidowana tylko powstaje nowa placówka. Jest to z pewną wizytówką 

dla gminy, że gmina jest gminą rozwojową, są dzieci a szkoła filialna położona blisko Parafii staje 

się samodzielną, że jest współpraca w naszej społeczności. Uważam, że jest to dobra decyzja 

Państwa radnych i Pana Wójta. Jesteśmy też za tym, aby żaden nauczyciel pracujący w naszych 

szkołach w Chojewie i Holonkach pracy nie stracił. Były pomówienia, że dla rodziców los 

nauczycieli jest obojętny, chcę powiedzieć, że nie jest to nam obojętne, ponieważ pracowali 

kilkanaście lat w naszym środowisku, są traktowani jak rodzina i nie można pozwolić, aby ktoś ich 

tej pracy pozbawił. Straszeni też jesteśmy nowym dyrektorem, że przyjdzie nie wiadomo skąd          

i zrobi nie wiadomo co. Rozmawialiśmy na ten temat z Panem Wójtem i z Panią Zastępcą Wójta, 

Państwo radni też jesteście kilaka lat w samorządzie i wiecie jak to wszystko wygląda. Dyrektora 

wybieramy my (przedstawiciele gminy, rodzice,  nauczyciele, przedstawiciele Kuratorium). Nie ma 



 

takiej możliwości, że dyrektor zostanie przywieziony „w teczce” np. z Białegostoku, do szkoły       

w Chojewie i będzie zatrudniał nauczycieli  nie wiadomo skąd. To jest oczywista bzdura”.  

   Głos zabrała Pani Elżbieta Janina Szymańska Zastępca Wójta, która  dodała, że Pan M.K. dobrze 

mówi, i tak jak Przewodniczący Rady powiedział na spotkaniu z nauczycielami, że najlepiej będzie 

jeżeli o stanowisko dyrektora, będzie ubiegała się osoba z grona nauczycieli.  

   Dalej mówił rodzic Pan M.K.  – „nie wiemy, kto te „plotki rozsiewa” i chce „wbić klina między 

Wójta a nas”. Wiemy,  tylko „co będzie na jesieni” i prawdopodobnie o to tylko  chodzi. Nie wiem 

czy te osoby są obecne dzisiaj na sali obrad czy nie”. My jako rodzice na to się nie zgadzamy, bo 

jest dobrze, i niech dalej będzie tak jak jest. Sprawę należy rozwiązać po ludzku, nie „upychać 

nauczycieli po innych szkołach” tylko dać zatrudnienie w Chojewie, ponieważ szkoła nie może 

zostać pusta bez nauczycieli, jak to się mówi w terenie.  Na zebraniach strażackich z udziałem 

Wójta zawsze było kulturalnie spokojnie, gdy przychodzimy do gminy, również nie mamy żadnych 

problemów. Uważam, że i tą sprawę nauczycieli należy „usiąść” i na spokojnie rozważyć, aby nie 

narobić niepotrzebnego zamętu. Wówczas i spotkanie choinkowe dla dzieci, w szkole w Chojewie 

będzie miłe, będziemy sobie patrzeć „prosto w oczy” a nie się od siebie odwracać, bo komuś stała 

się jakaś krzywda. Mam tylko prośbę, do Wójta, do Zastępcy Wójta, do radnych -  „my rodzice  

jesteśmy za nauczycielami” i aby nie namieszać ani w Holonkach ani w Chojewie, wszystko da się 

sprawiedliwie mądrze zrobić.  Natomiast „na plotki” rozpowszechniane, że w Chojewie nie będzie 

Punktu Przedszkolnego, po prostu nas rodziców ogarnia nie rozpacz, nie złość, tylko śmiech,           

że w Gminie, która jest najlepszą w województwie podlaskim, miałoby nie być Punktu 

Przedszkolnego? 

   Głos zabrała Radna Pani Grażyna Płonowska, która podziękowała Panu M.K. za  wystąpienie        

i poinformowała, że (gdy wyszła ta sytuacja z nauczycielami) sama zapytała w pokoju 

nauczycielskim, gdzie są ci rodzice, gdy mówi się o zatrudnieniu nauczycieli, że dobrze 

wyglądałoby, żeby rodzice nauczycieli poparli. Za okazane dzisiaj wsparcie powtórnie 

podziękowała, natomiast o likwidacji Punktu Przedszkolnego nie słyszała więc nie będzie odnosić 

się do tych informacji.   

   Dalej radna powiedziała – „myślę, że Pan Wójt weźmie pod uwagę to, co Pan M.K. dzisiaj 

powiedział, że kadrę nauczycieli w Gminie Brańsk należy doceniać, żeby tak mobilizować 

nauczycieli,  aby dyrektor pojawił się z tego grona i wszystko potoczy się dobrze, wszyscy znajdą 

zatrudnienie i będą zadowolone obie strony”. 

   Głos zabrał Wójt Gminy – „gdy podchodziliśmy do przekształcenia szkół, w terenie były 

pogłoski, że nigdy tego nie dokonamy, teraz słyszymy głosy, że nauczycieli będziemy zwalniać, 

jest to „bzdura”. Czy kiedykolwiek jako Wójt czy radni mówiliśmy, że nauczycieli będziemy 

zwalniać? Ktoś podsyca tą atmosferę, żeby robić problemy. Co jeszcze wymyślą do wyborów? 

(były już pisane odezwy, doniesienia do różnych instytucji). Łatwo jest psuć, to co dobre. Mogę 

tutaj wszystkim obiecać, że jestem człowiekiem co ma „czyste ręce” i nie boję się żadnych 

nasyłanych instytucji, Sądów, czy  Urzędów Skarbowych. Nikt nie jest w stanie postawić mi 

jakichkolwiek zarzutów i dalej tak będzie”. 

   Głos zabrał radny Sylwester Bobel – „odnosząc się do słów Pana M.K. w szkole w Chojewie, 

który powiedział, że za czasów byłej Rady Gminy ( tych samych radnych) i byłego Wójta było 

można wszystko utrzymać a obecnie nie. To coś tutaj nie pasuje? Wówczas była Filia a obecnie 

Szkoła Podstawowa. Uważam, że nam radnym mówi się coś nie tak, jak to miało być”.  

   Pan M.K. odpowiedział radnemu, że chodziło mu wyłącznie o kwestie finansowe, gdy na 

spotkaniu w szkole, poinformowano, że ciężko będzie szkołę utrzymać, wówczas wyraził swój 

pogląd, że za czasów byłej Rady i byłego Wójta, potrafiono utrzymać wiele szkół, zrealizować dużo 

inwestycji i gmina jeszcze wychodziła na pulsie, to myślał, że w tej kadencji będzie tylko lepiej        

i o to tylko w tej wypowiedzi chodziło.   

   Głos zabrała Pani Elżbieta Janina Szymańska Zastępca Wójta, która m.in. powiedziała – 

„ponieważ Punkt Przedszkolny został stworzony podczas realizacji Projektu, został on utworzony 

przy Szkole Podstawowej w Holonkach. Rozważenie utworzenia Punktu Przedszkolnego w nowej 

placówce w Chojewie, wymaga podjęcia odrębnej uchwały. Wobec rokującej liczby 8 osób do 2020 



 

roku bezzasadne jest podjęcie odrębnej uchwały.   Mamy nadzieję, że nowy dyrektor zorganizuje     

i odział przedszkolny i Punkt Przedszkolny. Głównie chodzi o warunki lokalowe w tej szkole           

ale będziemy sprawę rozpatrywać pod względem dzieci i możliwości lokalowych”. 

   Pan M.K. dodał, że rodzice są świadomi i tak było mówione na spotkaniu, że być może zostanie 

zastosowana dwuzmianowość w szkole.   

    Zastępca Wójta dodała, że planuje się uruchomienie placówki z taką liczbą klas jaka jest i nie 

planuje się inwestycji związanej z rozbudową tej placówki. 

 

W wynika zakończenia dyskusji Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Rada Gminy głosami 15 ”za”, „przeciwnych” 0, 

„wstrzymujących” 0,  przyjęła Uchwałę Nr XXV/277/2018 Rady Gminy Brańsk z dnia 12 lutego 

2018r. w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Filialnej im. Ks. Stefana Kardynała 

Wyszyńskiego w Chojewie podporządkowanej organizacyjne Szkole Podstawowej im. Jana 

Pawła II w Holonkach w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Ks. Stefana Kardynała 

Wyszyńskiego w Chojewie (uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

 

   Pani Kuczyńska Prezes ZNP  podziękowała radnym za podjęcie uchwały, (ponieważ tego życzyli 

sobie mieszkańcy i nauczyciele) oraz wszystkie deklaracje, które na sesji „padły” o nauczycieli,       

o Punkt Przedszkolny, bo wszystkim o to samo chodzi, żeby każdy czuł się dobrze i każdy mógł 

pracować. 

  

Ad.7  Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Brańsk na okręgi wyborcze, ustalenia ich 

granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym: 

Projekt uchwały z uzasadnieniem przedstawiła Pani Weronika Sztejniec Kier. Ref. OR. 

Przewodniczący Rady zapytał o zmiany jakie wprowadzono w porównaniu do uchwały 

obowiązującej? 

Pani Weronika Sztejniec Kier. Ref. OR. poinformowała, że miejscowość Holonki przeniesiono        

z okręgu wyborczego Nr 5  do okręgu wyborczego nr 4; miejscowość Olszewek, przeniesiono          

z okręgu Nr 13 do okręgu Nr 14; miejscowość Zanie przeniesiono z okręgu Nr 14 do okręgu Nr 12. 

 Na pytanie Przewodniczącego Rady o podania mieszkańców w sprawie zmian przynależności do 

okręgów wyborczych,  inspektor Ref. OR Pani   Alina Adamczyk odczytała podanie mieszkańców 

wsi Olszewo o przeniesienie miejscowości z okręgu Nr 15 do okręgu nr 14, następnie podanie 

mieszkańców wsi Holonki oraz podanie mieszkańców wsi Olszewek, informując, że prośba 

mieszkańców wsi Holonki i Olszewka została spełniona o czym informowała Pani Kierownik     

Ref. OR natomiast prośba mieszkańców wsi Olszewo nie została uwzględniona, co pozostaje 

poddane  pod rozwagę radnych. 

 Wiceprzewodniczący Pan Ryszard Wietoszko zauważył, że w przedstawionym projekcie podziału 

gminy ona okręgi wyborcze w okręgu nr 14 i okręgu nr 15 jest prawie identyczna liczba 

mieszkańców.  

   Radny Pan Sylwester Bobel i Radna  Pani Grażyna Płonowska opowiedzieli się za 

przedstawionym przez Wójta Gminy podziałem gminy Brańsk na okręgi wyborcze.  

   Na pytanie Przewodniczącego Rady czy jest przedstawiciel wsi Olszewo, aby wypowiedzieć się 

na poruszany temat, ustalono, iż na sali obrad nie ma mieszkańców wsi Olszewo.  

  

Innych uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji,  Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Rada Gminy głosami 15 ”za”, „przeciwnych” 0, 

„wstrzymujących” 0,  przyjęła Uchwałę Nr XXV/278/2018 Rady Gminy Brańsk z dnia 12 lutego 

2018r. w sprawie podziału Gminy Brańsk na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów 

oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym (uchwała stanowi załącznik do 

protokołu). 



 

 

Ad.8  Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Brańsk na stałe obwody głosowania, ustalenia 

ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych: 

 

Projekt uchwały z uzasadnieniem przedstawiła Pani Weronika Sztejniec Kier. Ref. OR. 

 

Uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad projektem uchwały. W głosowaniu wzięło 

udział 15 radnych. Rada Gminy głosami 15 ”za”, „przeciwnych” 0, „wstrzymujących” 0,  przyjęła 

Uchwałę Nr XXV/279/2018 Rady Gminy Brańsk z dnia 12 lutego 2018r. w sprawie podziału 

Gminy Brańsk na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib 

obwodowych komisji wyborczych (uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad.9  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania sołtysom diet oraz zwrotu 

kosztów podróży służbowych: 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Pani Weronika Sztejniec Kier. Ref. OR  

 

Uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

   Przewodniczący Rady dodatkowo poinformował, że sołtysi za swoją pracę otrzymają miesięczną 

dietę w wysokości 400zł, natomiast nie otrzymają już prowizji. Jeżeli sołtys nie będzie brał udziału 

w naradach organizowanych przez Wójta Gminy, otrzyma dietę pomniejszoną o 50%.  

Na prośbę Przewodniczącego Rady, Pani Adamczyk inspektor Ref. OR poinformowała, że po 

wejściu w życie niniejszej uchwały  sołtysi otrzymają jej kopię.  

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad projektem uchwały. W głosowaniu wzięło 

udział 15 radnych. Rada Gminy głosami 15 ”za”, „przeciwnych” 0, „wstrzymujących” 0,  przyjęła 

Uchwałę Nr XXV/280/2018 Rady Gminy Brańsk z dnia 12 lutego 2018r. w sprawie ustalenia 

zasad przyznawania sołtysom diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych (uchwała stanowi 

załącznik do protokołu). 

 

W tym czasie obrad Wójt Gminy  opuścił sesję, z uwagi na umówione spotkanie w Urzędzie 

Marszałkowskim. 

 

Ad.10  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu               

w Bielsku Podlaskim na dofinansowanie zadania pod nazwą „Przebudowa drogi powiatowej          

Nr 1694B do drogi wojewódzkiej Nr 681 Popławy-Puchały Stare-granica powiatu”: 

 

Uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad projektem uchwały. W głosowaniu wzięło 

udział 15 radnych. Rada Gminy głosami 15 ”za”, „przeciwnych” 0, „wstrzymujących” 0,  przyjęła 

Uchwałę Nr XXV/281/2018 Rady Gminy Brańsk z dnia 12 lutego 2018r. w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu w Bielsku Podlaskim na dofinansowanie zadania 

pod nazwą „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1694B do drogi wojewódzkiej Nr 681 Popławy-

Puchały Stare-granica powiatu”, (uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu               

w Bielsku Podlaskim na dofinansowanie zadania pod nazwą „Modernizacja drogi powiatowej        

Nr 1573B Markowo-Ferma-do drogi powiatowej Nr 1570B”: 

 



 

Uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad projektem uchwały. W głosowaniu wzięło 

udział 15 radnych. Rada Gminy głosami 15 ”za”, „przeciwnych” 0, „wstrzymujących” 0,  przyjęła 

Uchwałę Nr XXV/282/2018 Rady Gminy Brańsk z dnia 12 lutego 2018r. w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu w Bielsku Podlaskim na dofinansowanie zadania 

pod nazwą „Modernizacja drogi powiatowej Nr 1573B Markowo-Ferma-do drogi powiatowej 

Nr 1570B”, (uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad.12 Podjęcie uchwały w sprawie przekazania w 2018 roku środków finansowych na Wojewódzki 

Fundusz Wsparcia Policji w Białymstoku z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu trzech 

samochodów osobowych na potrzeby Komendy Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim: 

   Przewodniczący Rady poinformował, że Komenda Powiatowa Policji planuje zakupić samochody 

osobowe na ogólną kwotę 305.943zł, w tym z dofinansowania samorządów w kwocie 106.500zł,    

w następującej wysokości z poszczególnych gmin: Powiat Bielski 20.800zł, Miasto Bielsk Podlaski 

38.200zł, Gmina Bielsk Podlaski 10.300zł, Gmina Boćki 5.700zł, Gmina Brańsk 8.900zł, Miasto 

Brańsk 6.400zł, Gmina Rudka 3.300zł, Gmina Wyszki 7.200zł, Gmina Orla 5.700zł, co stanowi 

procentowy udział w palnie dochodów każdej gminy na 2018 rok.  

   Radna Pani Grażyna Płonowska, zauważyła, że szkoły gdy są nierentowne, to są zamykane, 

natomiast Policja jeżeli nie jest w stanie się utrzymywać, również powinna wprowadzić redukcję 

wydatków. Sytuacja staje się wręcz niezręczna przy rozpatrywaniu kolejnych wniosków                  

o dofinansowanie.   

   Głos zabrał również radny Pan Paweł Wysocki, informując, że efektów pracy Policji nie widać,     

w tym miejscu przytoczył sytuację z ostatnich kradzieży we wsi Markowo, gdzie Policja  na drugi 

dzień umorzyła śledztwo.  

   Radny Pan Marek Brzozowski, również podzielił zdanie swojego przedmówcy. 

   Przewodniczący Rady  powiedział, że odbyło się spotkanie w Starostwie, gdzie wszyscy 

Wójtowie z Powiatu Bielskiego zadeklarowali pomoc, więc niezręcznie byłoby teraz się z tego 

wycofywać.  

   Głos zabrała Pani Elżbieta Janina Szymańska Zastępca Wójta, która powiedziała, że to jest 

propozycja Wójta, natomiast decyzja należy do radnych.  

   Radna Pani Grażyna Płonowska zadała pytanie czy Rada Gminy musi podejmować tą uchwałę na 

dzisiejszej sesji, bo chciałaby usłyszeć stanowisko Wójta w tej sprawie. 

   Przewodniczący Rady  odpowiedział, że rozmawiał z Wójtem na ten temat i Wójt stoi na 

stanowisku, aby dofinansowania udzielić, zapytał też o stanowisko Zastępcy Wójta w tej sprawie. 

   Pani Elżbieta Janina Szymańska Zastępca Wójta, powiedziała, że stanowisko jest takie a nie inne, 

natomiast Rada nie musi przyznać tyle, co zadeklarowano, może być kwota mniejsza. Radni mogą 

wybrać jeden z dwóch wariantów albo przyznać dofinansowanie, albo uchwałę odrzucić. 

   Głos zabrał Sołtys wsi Holonki, który wyraził swoje zdanie, że będzie nieładnie wyglądało, jeżeli 

jedna gmina dofinansowania nie udzieli.  

   Radna Pani Grażyna Płonowska przyznała rację sołtysowi i zwróciła się z pytaniem do Pani 

Skarbnik, skąd weźmie środki finansowe na dotację? 

   Pani Monika Dygas Skarbnik Gminy odpowiedziała, że zostaną uszczuplone środki finansowe na 

wynagrodzenia w administracji. 

   Radna Pani Grażyna Płonowska wracając do działalności Policji poinformowała, że są problemy, 

gdy szkoła organizuje wycieczkę, na 7 dni wcześniej jako organizator musi powiadomić Policję        

o konieczności sprawdzenia stanu technicznego pojazdu a pojazd musi jechać do Bielska na 

sprawdzenie, gdyż Policja informuje, że nie ma czym dojechać. 

   Pani Elżbieta Janina Szymańska Zastępca Wójta poradziła, aby wyjazdy nie były zgłaszane przez 

szkoły, tylko przez rodziców, wówczas interwencja Policji będzie natychmiastowa. 

 



 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Rada Gminy głosami 13 ”za”, „przeciwnych” 0, 

„wstrzymujących” 2,  przyjęła Uchwałę Nr XXV/283/2018 Rady Gminy Brańsk z dnia 12 lutego 

2018r. w sprawie przekazania w 2018 roku środków finansowych na Wojewódzki Fundusz 

Wsparcia Policji w Białymstoku z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu trzech 

samochodów osobowych na potrzeby Komendy Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim, 
(uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad.13 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok: 

   Pani Monika Agnieszka Dygas Skarbnik Gminy poinformowała, że do projektu uchwały, który 

radni otrzymali w materiałach na sesję, i który był omawiany na posiedzeniu Komisji należy 

wprowadzić dodatkowe dwie zmiany w związku z podjętą przed chwilą uchwałą tj. uszczuplić 

środki finansowe na wynagrodzenia w administracji o kwotę 8.900zł i zwiększyć wydatki na zakup 

samochodów dla Komendy Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim o kwotę 8.900zł. 

 

 Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad przyjęciem 

dodatkowych zmian łącznie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Rada Gminy głosami           

11-”za”, 0 -„przeciwnych”, 4 - „wstrzymujących”  przyjęła dodatkowe zmiany do projektu uchwały 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok.  

W tym momencie Radna Pani Grażyna Płonowska zasugerowała, że w przyszłości chciałaby 

wiedzieć  wcześniej, jeszcze przed głosowaniem nad uchwałą,  o takich wydatkach, skąd środki 

finansowe są „zabierane”, bo może nie zagłosowałaby za tym, aby środki finansowe były zabierane 

pracownikom.  

 

   Następnie Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad projektem uchwały wraz           

z przyjętymi dodatkowymi zmianami. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Rada Gminy 

głosami 15 ”za”, „przeciwnych” 0, „wstrzymujących” 0, przyjęła Uchwałę Nr XXV/284/2018 

Rady Gminy Brańsk z dnia 12 lutego 2018r. w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok 
(uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad.14 Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brańsk na lata 

2018-2023: 

   Skarbnik Gminy Pani Monika Agnieszka Dygas poinformowała, że przyjęte zmiany do budżetu 

gminy wpływają również na zmianę Wieloletniej Prognozy Finansowej, ponadto w związku             

z przesunięciem czasu realizacji dwóch zadań na 2019 rok odnośnie stacji uzdatniania wody, 

zachodzi potrzeba zaplanowania pożyczki na rok 2019 i w związku z tym w treści uchwały              

o Wieloletniej Prognozie Finansowej należy dodać paragraf w którym rada gminy upoważnia wójta 

do zaciągania zobowiązań związanych z realizacją przedsięwzięć określonych w Załączniku Nr 2 

do Uchwały. 

   Przewodniczący Rady Gminy zapytał o wysokość planowanej pożyczki? 

Odpowiedzi udzieliła Pani Elżbieta Janina Szymańska Zastępca Wójta m. in. powiedziała -            

„w związku z tym, że ogłaszamy kolejne postępowanie przetargowe na przebudowę stacji 

uzdatniania wody w Brzeźnicy i budowę stacji uzdatniania wody w Domanowie, wydłużyliśmy 

okres na złożenie wniosku o płatność do czerwca 2019r. ponieważ przypuszczamy, że kolejny 

wykonawca może się nie zgłosić, nie mniej jednak planujemy rozpoczęcie inwestycji w tym roku 

(wyłonić wykonawcę i rozpocząć) a okres realizacji i czas złożenia wniosku o płatność wydłużyć, 

co będzie miało wpływ na kwotę, jaką potencjalni wykonawcy mogą nam zaoferować. Im dłuższy 

czas realizacji, tym cena może być niższa. Liczymy na zmniejszenie się cen wykonania zadania, bo 

w tej chwili oferty znacznie przewyższają nasze możliwości finansowe. Planujemy tak zrobić, aby 

środki unijne nie przepady i do realizacji przystąpić”.  

   Przewodniczący Rady dodał, że gmina, aby realizować inwestycje z udziałem środków unijnych 

musi mieć zabezpieczone własne środki finansowe. W związku z tym gmina musi przewidzieć 



 

pożyczkę w wysokości 1.562.000,00zł, aby otrzymać dofinansowanie w wysokości 63% wartości 

brutto zadania.  

   Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad przyjęciem 

wszystkich dodatkowych zmian łącznie. W głosowaniu wzięło udział      15 radnych. Rada Gminy 

głosami 14”za”, „przeciwnych” 0, „wstrzymujących” 1  przyjęła dodatkowe zmiany do projektu 

uchwały w sprawie zmin Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brańsk na lata 2018-2023. 

   Następnie Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad projektem uchwały wraz           

z przyjętymi dodatkowymi zmianami. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Rada Gminy 

głosami 14 ”za”, „przeciwnych” 0, „wstrzymujących” 1, przyjęła Uchwałę Nr XXV/285/2018 

Rady Gminy Brańsk z dnia 12 lutego 2018r. w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Brańsk na lata 2018-2023 (uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

 

 

Ad.15 Podjęcie uchwały w sprawie o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2018 rok: 

   

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Pani Weronika Sztejniec Kier. Ref. OR  

 

Uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad projektem uchwały. W głosowaniu wzięło 

udział 15 radnych. Rada Gminy głosami 15 ”za”, „przeciwnych” 0, „wstrzymujących” 0,  przyjęła 

Uchwałę Nr XXV/286/2018 Rady Gminy Brańsk z dnia 12 lutego 2018r. o zmianie uchwały      

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2018 rok (uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

 

 

Ad.16 Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Brańsk: 

   Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Pani Elżbieta Janina Szymańska Zastępca Wójta. 

Następnie wyjaśniła, że uchylenie uchwały wynika z tego, że wszystkie wnioski o zmianę studium 

były ujęte w jednej uchwale, teraz zostaną one podzielone, aby nie blokować procedury, gdyż do 

pewnych wniosków jak radni pamiętają wpłynęły odwołania, chodzi tutaj o zmiany w obrębie 

gruntów wsi Załuskie Kościelne.  

   

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Ryszard Wietoszko zapytał o żwirownię w Oleksinie, czy 

już można z niej wydobywać żwir? 

   Pani Elżbieta Janina Szymańska Zastępca Wójta poinformowała, że procedura jest w toku,  jest to 

postępowanie odrębne, ale koncesji jeszcze nie ma. 

   Na pytanie Wiceprzewodniczący Rady,  jak długo może potrwać procedura? 

   Pani Elżbieta Janina Szymańska Zastępca Wójta odpowiedziała, że do jesieni br.  

 

Wobec braku dalszych pytań Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Rada Gminy głosami 15 ”za”, „przeciwnych” 0, 

„wstrzymujących” 0,  przyjęła Uchwałę Nr XXV/287/2018 Rady Gminy Brańsk z dnia 12 lutego 

2018r. uchylająca uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Brańsk (uchwała stanowi 

załącznik do protokołu). 

 

Ad.17  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany Studium uwarunkowań    

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Brańsk: 

 



 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Pani Elżbieta Szymańska Kier. Ref. BP 

 

   Uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad projektem uchwały. W głosowaniu wzięło 

udział 15 radnych. Rada Gminy głosami 15 ”za”, „przeciwnych” 0, „wstrzymujących” 0,  przyjęła 

Uchwałę Nr XXV/288/2018 Rady Gminy Brańsk z dnia 12 lutego 2018r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzania zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Brańsk (uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad.18 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji 

Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych na terenie Gminy Brańsk na lata 2018-

2021: 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Pani Monika Falkowska Kier. Ref. RŚ 

 

Uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

   Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad projektem uchwały. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 15 radnych. Stosunkiem głosów 15 -za, przeciw – 0, wstrzymujących – 0, 

Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr XXV/289/2018 Rady Gminy Brańsk z dnia 12 lutego 2018r.   

w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń 

Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych na terenie Gminy Brańsk na lata 2018-2021, 

/uchwała stanowi załącznik do protokołu/. 

 

Ad.19 Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego skargi 

na uchwałę Rady Gminy Brańsk w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Brańsk: 

 

   Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do Rady Gminy wpłynęła skarga na uchwałę 

podjętą na ostatniej sesji w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany Studium uwarunkowań     

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Brańsk, która na dzisiejszej sesji została 

uchylona. 

   Wnoszący skargę, pomimo informacji o zamiarze uchylenia uchwały, skargi nie wycofali             

w związku z tym należy podjąć uchwałę o przekazaniu skargi  do Sądu.  

   Głos zabrał Pan Łukasz Twarowski – Adwokat, który poinformował, że po powtórnym 

przeanalizowaniu treści uchwały, doszedł do wniosku, że należy do projektu uchwały wprowadzić 

pewne porwaki,  następnie odczytał treść poprawek: 

- w podstawie prawnej w przywołanym art. 54 ustawy z dnia 30 sierpnia 2002 roku o postępowaniu 

przed sądami administracyjnymi, zamienić § 3 na § 2; 

 - w § 3 uchwały po wyrazach „Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Brańsk” należy 

postawić kropkę, a dalszy zapis usunąć „zobowiązując do przekazania skargi wraz z niniejszą 

uchwałą oraz aktami sprawy do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Białymstoku,                  

z zachowaniem terminu wymienionego w art.54 ustawy z dnia 30 sierpnia 2002 roku                         

o postępowaniu przed sądami administracyjnymi (t.j. Dz.U. z 2017r., poz. 1369)”.   

 

Innych uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

   Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad projektem uchwały. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 15 radnych. Stosunkiem głosów 15 -za, przeciw – 0, wstrzymujących – 0, 

Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr XXV/290/2018 Rady Gminy Brańsk z dnia 12 lutego 2018r.    

w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego skargi na uchwałę Rady 

Gminy Brańsk w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań                        



 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Brańsk /uchwała stanowi załącznik do 

protokołu/. 

 

Ad.20 Pani Monika Dygas Skarbnik Gminy odczytała sprawozdania z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 

prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego. 

 

Uwag i pytań do sprawozdania nie zgłoszono - (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

 

 

Ad.21 Interpelacje i wnioski radnych. 

Interpelacji i wniosków radnych nie zgłoszono. 

 

Ad.22 Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

   Z uwagi na brak interpelacji i wniosków, odpowiedzi nie udzielano. 

 

Ad.23 Sprawy różne: 

 

 Pani Elżbieta Janina Szymańska  Zastępca Wójta poinformowała, że konsekwencją zawarcia 

porozumienia między Gminą Brańsk a Gminą Bielsk Podlaski na dostawę wody, będą 

większe wpływy środków finansowych do budżetu gminy. Obecnie za 1 miesiąc 

obowiązywania porozumienia, wystawiono fakturę na kwotę 8 tys. zł,  gdzie w poprzednim 

rozliczaniu faktura za 3 miesiące była wystawiona na kwotę 11 tys. zł. Gmina liczy na 

jeszcze większe dochody w okresie letnim, gdzie tej wody zużywa się dużo więcej.   

  

 Pani Alina Adamczyk inspektor Ref. OR przypomniała radnym o składaniu oświadczeń 

majątkowych za 2017r. 

 

Ad.24 Zamknięcie obrad. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy o godz. 1400 zamknął obrady 

XXV sesji Rady Gminy Brańsk.  

 

Obrady zakończyły się modlitwą „Pod Twoją Obronę”. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokolant:                                                                    Przewodniczący Rady Gminy Brańsk 

 

Alina Adamczyk                                                                   Feliks Aleksander Wróblewski 

 


